
 

 

 

    

 

Zápis č. SPF/2021/R/Z10 

 

 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 07.06.2021 v Bratislave 

formou ZOOM stretnutia. 

 
 
 

  
Prítomní členovia: p. Bielik, p. Blažo,   p. Labudová, p. Peciar, p. Szauder,  

p. Šmihuľa, p. Šulek,  p. Klobučník   
 
Prizvaní:    p. Meliš - kontrolór, p. Blažová - zapisovateľ 
 
 

 

Navrhovaný program:  

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu Rady SPF 
3. Záležitosti sekcií 
4. Prijatie právnika SPF 
5. Návrh termínov konania riadnej a volebnej Konferencie SPF 
6. Informácia o priebehu Vládneho auditu 
7. Predĺženie nájmu bytu – prezident SPF 
8. Rôzne 

 
 

 

 

 

Bod č. 1: Otvorenie  

 

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF na úvod o 12:34 hod. privítal všetkých prítomných a 

skonštatoval, že z počtu 8 členov Rady SPF sú prítomní 6 členovia, a teda Rada SPF je 

uznášaniaschopná.  

 

 

Bod č. 2: Schválenie návrhu programu Rady SPF  

 

Návrh programu a pozvánka na Radu SPF bola členom zaslaná elektronicky dňa 04.06.2021 a 

materiály k rokovaniu Rady SPF boli členom priebežne zasielané elektronicky formou 

zdieľaného priečinku. Program vychádza z neprerokovaných bodov z predchádzajúcich 

zasadnutí Rady SPF, a bodu Záležitosti sekcií. 

 

 



 

 

 

SPF/2021/R/Z10/U1 

Rada SPF schvaľuje  program rokovania Rady SPF v znení:   

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu Rady SPF 
3. Záležitosti sekcií 
4. Prijatie právnika SPF 
5. Návrh termínov konania riadnej a volebnej Konferencie SPF 
6. Informácia o priebehu Vládneho auditu 
7. Predĺženie nájmu bytu – prezident SPF 
8. Rôzne 

  

Hlasovanie: 

Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
- príchod p. Klobučník, p. Labudová - 12.36 hod ( počet hlasov 8) 

 
Bod č. 3: Záležitosti sekcií plaveckých športov 
 
 

SEKCIA PLÁVANIA 

 
Počas Rady SPF bol p. Bielikovi zaslaný mail od usporiadateľa XX. Ročníka Jarnej ceny Žiliny 
p. Hrabovského, v ktorom žiadal o posunutie termínu pretekov o týždeň skôr, a to v termíne 
10. - 12.9.2021. Nakoľko hlasovanie na Výbore sekcie plávania už prebehlo pod označením č. 
SPF/2021/VSPL/U28/P p. Bielik zmenu termínu predložil členom Rady SPF a Výbor sekcie 
plávania informoval o zmene termínu ako sa pôvodne hlasovalo.  
 
Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie zmeny termínu XX. Ročníka Jarnej ceny 
Žiliny. Plánovaný nový termín podujatia by bol v termíne 10. - 12.9.2021 
 

Termín Jarnej ceny Žiliny bol posunutý na základe aktuálnej pandemickej situácie na 

Slovensku. 

Materiály k rokovaniu: 
- Uznesenie a hlasovanie VSPL SPF č. SPF/2021/VSPL/U28/P 

 

 

SPF/2021/R/Z10/U2 

Rada SPF schvaľuje zmenu termínu XX. Ročníka Jarnej ceny Žiliny, ktorá sa 
uskutoční v termíne 10. - 12.9.2021 
 

a  



 

 

 

 

Zároveň schvaľuje zaradenie podujatia do FINA kalendára na rok 2021. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

Úloha č. 42/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF aktualizovať nový termín konania FINA podujatia v rámci 

Slovenskej republiky. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Nowak, p. Košťálová 

 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie produkcie videí pre vrcholné podujatia 
uskutočnené v období máj a jún.  
 

VSPL na svojom zasadnutí online sa zaoberala propagáciou vrcholných podujatí ME v 

Budapešti, V4 hopes, M-SR senior a junior. Na základe predloženého návrhu zo strany 

mediálneho pracovníka a jeho asistenta na tvorbu videí, VSPL schválila výrobu videí a 

preplatenie nákladov spojených s produkciou. 

 
Materiály k rokovaniu: 

- Uznesenie a hlasovanie VSPL SPF č. SPF/2021/VSPL/U29/P 

- faktúry p. Gajdoša 

 

SPF/2021/R/Z10/U3 

Rada SPF schvaľuje produkciu a preplatenie videí na vrcholné podujatie 
reprezentácie seniorov a juniorov: 

● Majstrovstvá Európy v Budapešti (250 eur) 

● V4 Hopes Poprad (400 eur) 

● M-SR senior a junior Poprad (400 eur) 

 

Produkcia a preplatenie videí budú hradené z rozpočtu SPF 2021 z kapitoly 16 

plávania. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 



 

 

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

 
Úloha č. 43/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF vyplatiť odmenu za produkciu videí. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Hudecová, p. Adamcová 

 

 
Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie online prenosu na podujatie M-SR 
seniorov a juniorov od firmy TV Eso v termíne od 2. - 6.6.2021.  
 

Na základe zdravotných problémov firmy, s ktorou SPF spolupracuje pri online prenose 

plaveckých súťaží, sa VSPL musel zaoberať nájdením alternatívy. 

TV Eso je spoločnosť, ktorá zabezpečuje prenosy napríklad z plaveckej súťaže BB cup a majú 

kompatibilný systém s časomierou a výsledkami. 

 
Materiály k rokovaniu: 

- Uznesenie a hlasovanie VSPL SPFč. SPF/2021/VSPL/U30/P 

- cenová ponuka 

 

SPF/2021/R/Z10/U4 

Rada SPF schvaľuje firmu TV Eso na zabezpečenie online prenosu na M-SR 
seniorov a juniorov v termíne 2. - 6.6.2021 v Poprade (vo výške 2.900,- Eur).  
 

Náklady spojené so zabezpečením prenosu budú hradené z rozpočtu SPF 2021 

z kapitoly 16 plávania. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

 
Úloha č. 44/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF vyplatiť odmenu za online prenos z M-SR seniorov a 

juniorov. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Hudecová, p. Adamcová 

 

 



 

 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie preplatenia nákladov na sústredenie 
reprezentantov, ktorí majú v súčasnosti zaplávaný limit na MEJ v Ríme.  
 

V termíne 20. - 27.5.2021 sa zúčastnili reprezentanti F. Jablčník a F. Lányi sústredenia v X-

Bionic Sphere. VSPL na základe osobných rozhovorov z Orca cupu 2021, kde sa zúčastnili 

všetci osobní tréneri limitárov, prisľúbila podporu zo zabezpečním tréningových podmienok 

pre limitárov na MEJ v Ríme. 

 
Materiály k rokovaniu: 

- Uznesenie a hlasovanie VSPL SPF č. SPF/2021/VSPL/U31/P 

 

 

SPF/2021/R/Z10/U5 

Rada SPF schvaľuje úhradu nákladov spojených s tréningovým procesom v 
Šamoríne v termíne od 20.5. - 27.5.2021 pre limitárov MEJ 2021 v Ríme: 
 

Reprezentanti (limitári): 

F. Jablčník, F. Lányi 

 

Úhrada nákladov na tréningový proces bude hradená z rozpočtu SPF 2021 z 

kapitoly 12 plávania. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

 
Úloha č. 45/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF úlohu uhradiť náklady spojené s prípravou juniorských 

reprezentantov. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Hudecová, p. Adamcová 

 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie nominácie reprezentantov na 
medzinárodný plavecký míting 58th Trofeo Sette Colli - Rím/ITA v termíne 25. - 27.6.2021. 
 

Na podujatie boli nominovaní plavci na základe dosiahnutých a zaplávaných B limitov na OH 

v Tokiu 2021. Nominovaní plavci na základe spoločnej porady v Budapešti v rámci ME sa 

zhodli, že na danom preteku majú ambíciu zaplávať A limit na OH. Za VSPL pripravil návrh 

nominácie p. Procházka ako asistent reprezentačného trénera.  

 



 

 

 

Materiály k rokovaniu: 
- Uznesenie a hlasovanie VSPL SPF č. SPF/2021/VSPL/U32/P 

 

 

SPF/2021/R/Z10/U6 

Rada SPF schvaľuje nomináciu vybraných reprezentantov so splneným B 
limitom na OH v Tokiu 2021 na medzinárodný plavecký míting 58th Trofeo 
Sette Colli - Rome/ITA v termíne 25. - 27.6.2021. 
 

Reprezentanti:  

R. Nagy, T. Klobučník, M. Duša, N. Trníková 

 

Realizačný tím: 

Procházka Karel - vedúci akcie 

Blanár Ján - fyzioterapeut 

 

 

Úhrada nákladov spojených s reprezentačnou akciou bude hradená z 

rozpočtu SPF 2021 z kapitoly 15 plávania. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

 
Úloha č. 46/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF úlohu zabezpečiť dané reprezentačné podujatie. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Nowak 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie v zmysle Súťažného poriadku plávania 
čl. 10 ods. 1 a ods. 3 schvaľuje doplnenie Termínovej listiny SPF na rok 2021 o preteky 
organizované plaveckým klubom Pk Orca Bratislava: 
 

24.7. - 25.7.20201.     Corcavid test 2 - 2. Kolo  

  
 
Materiály k rokovaniu: 

- Uznesenie a hlasovanie VSPL SPF č. SPF/2021/VSPL/U34/P 

- propozície podujatia 

 

 



 

 

 

SPF/2021/R/Z10/U7 

Rada SPF schvaľuje v zmysle Súťažného poriadku plávania čl. 10 ods. 1 a ods. 
3 doplnenie Termínovej listiny SPF na rok 2021 o preteky organizované 
riadnym členom SPF PK ORCA Bratislava: 
 

24.7. - 25.7.20201.     Corcavid test 2 - 2. Kolo  

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

 
Úloha č. 47/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF úlohu aktualizovať Termínovú listinu na webe SPF pre 

plávanie a doplniť do kalendára podujatie Corcavid test 2. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Košťálová 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie preplatenie nákladov na sústredenie 
reprezentantov, ktorí majú v súčasnosti zaplávaný limit na MEJ v Ríme.  
 

V termíne 7.6. - 18.6.2021 sa zúčastnia reprezentanti F. Jablčník a F. Lányi, L. Slušná 

sústredenia v Aquacity Poprad. VSPL na základe osobných rozhovorov z Orca cupu 2021, kde 

sa zúčastnili všetci osobní tréneri limitárov, prísľúbila podporu so zabezpečením tréningových 

podmienok pre limitárov na MEJ v Ríme.  

 
 
Materiály k rokovaniu: 

- Uznesenie a hlasovanie VSPL SPF č. SPF/2021/VSPL/U35/P 

 

 

SPF/2021/R/Z10/U8 

Rada SPF schvaľuje úhradu nákladov spojených s tréningovým procesom 
juniorských reprezentantov SR - limitárov MEJ 2021 v Ríme v Aquacity 
Poprad v termíne od 7.6. - 18.6.2021 nasledovne: 
 

Reprezentanti: 

F. Jablčník, F. Lányi, L. Slušná 

 

Realizačný tím: 



 

 

 

Tréneri (nominácia a účasť na základe nominačného listu): 

R. Hlavatý (11.6. - 18.6.2021) 

R. Suchánek (7.6. - 11.6.2021) 

P. Sirotný 

 

Úhrada nákladov na tréningový proces bude hradená z rozpočtu SPF 2021 z 

kapitoly 12 plávania. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

 
Úloha č. 48/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zabezpečiť ubytovanie a tréningové priestory pre 

nominovaných reprezentantov. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Nowak 

 
Úloha č. 49/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF úlohu zaslať objednávku a zmluvu pre nominovaných 

trénerov. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Blažová, p. Hudecová 

 

SEKCIA VODNÉHO PÓLA 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie aktualizácie Menného zoznamu ÚTM 
SPF VP 2021 v časti muži. Menný zoznam bol doplnený o dvoch športovcov (István Márton 
Gergely, Sebastian Škerko). 
 

 
Materiály k rokovaniu: 

- Uznesenie a Zápis o hlasovaní č. SPF/2021/VSVP/U15/P 

- Menný zoznam ÚTM SPF VP 2021 muži (aktualizácia k 1.6.2021) 

 

SPF/2021/R/Z10/U9 

Rada SPF schvaľuje aktualizovaný Menný zoznam športovcov zaradených do 
ÚTM SPF vo vodnom póle – muži pre rok 2021. 



 

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 

 
Úloha č. 50/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zabezpečiť zverejnenie aktualizovaného Menného zoznamu 

športovcov zaradených do ÚTM SPF vo vodnom póle - muži pre rok 2021. 

 

Termín:  Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Gyurcsi 

 

SEKCIA SYNCHRONIZOVANÉHO PLÁVANIA 

 

V rámci tohto bodu programu p. Labudová žiadala do zápisu zaradiť prerokovanie oficiálneho  

listu zo strany SPF, ktorý adresoval p. Šulek organizátorovi súťaže Austian Open 2021, v 

ktorom žiadal o nenominovanie slovenských rozhodcov na danú súťaž v jednotlivých 

kategóriách s nasledovným obsahom - preložený výňatok : “... V mene SPF si Vás ako riaditeľa 

súťaže v Grazi dovoľujeme požiadať, nenominovať slovenského rozhodcu na disciplíny Voľné 

sólo v kategórii Junior a vekovej kategórii 15 a pre Technické sólo v kategórii Junior. Tieto 

disciplíny sú kvalifikáciou pre tohtoročné súťaže Comen Cup, ME a MS pre nominovaných 

sólistov. Na základe toho, že sme v minulosti mali medializovaný medzinárodný prípad s 

rozhodnutím od CAS, radi by sme predišli rôznym špekuláciám a možným rôznym 

interpretáciám výsledkov zo súťaže v Grazi - pre SR ako kvalifikáciu pre sólistky. …” 

p. Labudová uviedla, že samotným listom došlo nielen k znervózneniu organizátora, keďže 

dostal takýto list od autority federácie, ale súčasne obsahom listu sa spochybnila kvalita 

rozhodcov, pričom uviedla, že naši rozhodcovia sú rozhodcovia s najvyššou FINA licenciou 

skupiny A. Vysvetlila, že sa potom nemohli  obsadiť všetky posty rozhodcov, čo bolo na škodu 

všetkých pretekárok, nakoľko rozhodovali rozhodkyne, ktoré mali nižšiu kvalifikáciu, samé 

boli z toho nešťastné a takúto súťaž nikdy nerozhodovali. Ďalej uviedla podrobnosti 

rozhodovania na paneloch, kde následne neboli obsadení rozhodcovia a riešilo sa to 

priemerom, čo vlastne športovkyniam všetkých zúčastnených krajín poškodilo. Takého 

zasahovanie bez vedomia Rady SPF, resp. bez konzultácie so sekciou synchronizovaného 

plávania považuje za svojvoľné konanie a narušenie autonómie športu. Dodala, že si nevie 

predstaviť, že by p. Šulek takto ovplyvňoval nasadenie rozhodcov plávania alebo vodného póla. 

Súčasne dodala, že v liste spomenuté rozhodnutie CAS, ktoré s tým nemalo nič spoločné,  a to 

aj v nadväznosti na to, že p. Šulek chcel túto záležitosť uzavrieť a pozerať sa dopredu, považuje 

za veľmi smutné a neférové konanie prezidenta, žiada toto uviesť do zápisu, nakoľko to nemá 

jednoduchú dohru a je toho názoru, že by sa nikomu z plaveckých športov nepáčilo, aby išiel 

bez ich vedomia nejaký oficiálny list na ovplyvnovanie nasadenia rozhodcov na súťaži.  

p. Šulek sa vyjadril a objasnil, že malo ísť len o duo športovkýň a že organizátor súťaže mu 

vysvetlil, že majú málo rozhodcov a že to nebude možné, za čo sa mu p. Šulek poďakoval a 



 

 

 

považoval to za vybavené. Uviedol, že daný list písal na ochranu SPF, aj slovenských 

rozhodkýň, nepísal ho za účelom, že by chcel niekoho poškodiť.  

p. Szauder k veci uviedla, že Slovensko si nerobí súťaž v zahraničí, súťaž je konaná v zahraničí 

zahraničným organizátorom, a tento, ale aj  iné štartujúce krajiny, by ocenili aj nomináciu 

iných ako domácich a miestnych rozhodcov. Tak organizátor súťaže, ako aj  hlavná rozhodkyňa 

s dlhoročnými skúsenosti vedia, čo majú robiť, a nestretli sa s tým, aby im niekto hovoril, čo 

majú alebo nemajú robiť, naše vnútorné záležitosti ich nezaujímajú. Dodala, že je stále COVID, 

rozhodcov je málo, preto nás požiadali o viac rozhodcov, než s jedným rozhodcom, s ktorým 

sa Slovensko plánovalo zúčastniť. Následne zopakovala priebeh a spôsob rozhodovania na 

jednotlivých paneloch, ako už vyššie spomenula p. Labudová, ktoré v konečnom dôsledku 

poškodilo všetky pretekárky s veľkými bodovými rozptylmi. 

p. Šulek opätovne uviedol, že listom sledoval objektivitu rozhodcov pri dvoch športovkyniach, 

a vzhľadom na to, že mu organizátor uviedol, že to nie je možné, považoval to za vybavené, 

nevedel, že by tým mohol poškodiť ostatné športovkyne. Pozerá sa na to zo svojho pohľadu, že 

chránil obe strany aj SPF aj športovkyňu V.R. 

p. Klobučník uviedol, že napriek tomu, že podľa p. Šuleka to robil s dobrým úmyslom, v 

konečnom dôsledku to vypálilo inak ako očakával. Dodal, že jemu osobne by sa to tiež nepáčilo, 

keby sa mu niečo takého stalo, a chápe teda slová p. Labudovej a p. Szauder.   

p. Blažo sa v závere iba krátko vyjadril, že podstata celého problému je v tom, ako vôbec takýto 

list mohol byť zo strany p. Šuleka poslaný, nakoľko oficiálny list predstaviteľa národnej 

športovej federácie zaslaný organizátorovi súťaže má predsa určitú váhu. Podľa jeho názoru 

išlo o nešťastný krok a prekročenie medzí bez vedomia ostatných členov Rady SPF,  jednak išlo 

o zásah do nezávislosti organizátora súťaže a rozhodcov, a súčasne zásah do našich 

kvalifikačných kritérií, ktoré sa  dlho a rozsiahle diskutovali na zasadnutiach Rady SPF, kde sa 

venovalo tomu toľko energie a času, aby sa mohli urovnať veci a nakoniec odíde takýto list 

jedného z členov Rady SPF bez toho, aby ostatní o tom vedeli a súhlasili s tým, dovolil si napísať 

a upozorňovať na skutočnosti okolo nominačných kritérií a ešte to spájať s CAS a upozorňovať, 

že SPF mala nejaké problémy na CAS. 

p. Šulek navrhol ukončiť túto diskusiu k tejto veci, vyjadril sa už, svoj úmysel považoval za 

dobrý, a opätovne zopakoval už uvedené. 

K tejto téme sa chcel vyjadriť aj p. Bielik, ktorý uviedol, že to nebolo správne rozhodnutie, a 

ako športový zväz nemôžeme zasahovať do súťaže mimo SR, bez ohľadu na to, koľko 

slovenských rozhodcov tam bolo, bez ohľadu na to, koľko rozhodnutí CAS by tu bolo, a to v 

ktoromkoľvek plaveckom športe, bez ohľadu na to, aká je atmosféra medzi jednotlivými 

členmi, je toho názoru, že je potrebné rešpektovať hlavy jednotlivých športov, ktoré za 

jednotlivé plavecké športy zodpovedajú a  navrhol do budúcna sa takémuto konaniu vyhnúť, 

resp. komunikovať ho vždy s predstaviteľom daného športu.  

 

Bod č. 4: Prijatie právnika SPF 
 

V úvode tohto bodu programu p. Šulek uviedol svoj návrh na prijatie externého právnika SPF, 

ktorý má mať dobrú spoluprácu s prezidentom SPF a má mať jeho dôveru. Konkrétne navrhol 

osobu p. Gábriša, ktorý zastupoval SPF v rokovaniach s advokátskou kanceláriou zastupujúcou 

V.R., a to na mesačný paušál podľa podmienok zmluvy s predchádzajúcim právnikom SPF p. 

Blažom. 

p. Meliš, kontrolór SPF sa dopytoval p. Šuleka na aktuálny stav zabezpečenia právnych služieb 

na SPF, a zároveň uviedol, že od času, kedy prestal poskytovať právne služby p. Blažo, vníma 



 

 

 

toto ako veľký deficit. Podľa jeho názoru je potrebné, aby mala SPF zazmluvneného právnika, 

či už v p. Šulekom navrhovanej osobe p. Gábriša alebo v inej alternatíve, avšak vždy s tým, že 

táto služba by mala byť finančne ohodnotená.  

p. Blažo sa vyjadril a doplnil informácie p. Melišovi, ktorý tu v danom čase ešte nebol ako 

kontrolór SPF, z akých dôvodov vypovedal poskytovanie právnych služieb pre SPF. Súčasne 

uviedol, že je potrebné zadefinovať si, aké právne služby SPF potrebuje a upozornil na potrebu 

verejného obstarania, na ktoré upozorňoval už aj pri svojom zazmluvnení, a zároveň 

podrobnejšie vysvetlil aj výnimky, kedy sa toto nevyžaduje. Dodal tiež, že o verejné 

obstarávanie má ísť pri úhrade právnych služieb zo štátnych zdrojov, a súčasne dal do 

pozornosti aj oprávnené výdavky ohľadom právnych služieb aktuálnej zmluvy PUŠ .  

p. Szauder v tejto súvislosti poukázala na to, že by ako členovia Rady SPF mali mať predložený 

aspoň návrh zmluvy o právnych službách právnika, ktorého majú schvaľovať, tak ako to bolo 

pri schvaľovaní právnych služieb p. Blaža a súčasne sa dopytovala p. Meliša ako kontrolóra na 

predmetné verejné obstarávanie. 

Z ďalšej diskusie členov Rady SPF a kontrolóra SPF vyplynulo, že najprv bude potrebné 

vypracovať podmienky pre vyhlásenie verejného obstarávania pre dodávateľa právnych 

služieb pre SPF, kde sa tieto zadefinujú s tým, že zmluva by mala byť na dobu určitú jeden rok, 

a následne sa tieto predložia Rade SPF na schválenie. V diskusii sa následne pokračovalo o 

viacerých variantoch daných podmienok, ktoré navrhovali p. Bielik, p. Szauder a p. Šulek a v 

závere sa členovia Rady SPF zhodli, rovnako tak súhlasil aj kontrolór SPF,  že sa nebude 

prijímať konkrétne uznesenie, ale že si najprv každý člen za svoj šport zadefinuje tieto 

podmienky a potreby z pohľadu ich športov, rovnako tak ich zadefinuje aj p. Šulek ako 

prezident SPF, ktorého členovia Rady SPF na základe zadefinovaných potrieb právnych služieb 

poverili následne úlohou začatia prác na vypracovaní týchto podmienok pre určenie obsahu 

verejného obstarávania a následným koordinovaním s ostatnými členmi Rady SPF, a to všetko 

v termíne najneskôr do 30.06.2021. 

 

 

Bod č. 5: Návrh termínov konania riadnej a volebnej Konferencie SPF 
 

V rámci tohto bodu programu p. Šulek uviedol svoj návrh konania riadnej a volebnej 

Konferencie SPF prezenčnou formou z dôvodu uvoľnenia opatrení a zrušenia núdzového 

stavu, termín riadnej konferencie navrhol v mesiaci júl 2021 a termín volebnej konferencie v 

mesiaci september 2021 po OH v Tokiu.  

Členovia Rady SPF diskutovali možné termíny, zohľadňovali termínovú listinu v mesiaci júl - 

končiacu sezónu, konanie OH, začínajúcu novú sezónu, ako aj obdobie dovoleniek, následne 

termínovú listinu v auguste a naplánované súťaže v diaľkovom plávaní. Diskutovali o 

jednotlivých variantoch, či už o možnom čiastočnom hlasovaní formou per rollam o písomných 

materiáloch týkajúcich sa ešte roku 2020, alebo o konaní jednej konferencie (riadnej aj 

volebnej) so všetkými materiálmi v dvoch po sebe nasledujúcich dňoch, alebo konanie dvoch 

konferencií s časovým odstupom aspoň mesiac. 

Záverom diskusie sa členovia Rady SPF zhodli, že na návrh p. Blaža nechajú diskutované 

varianty rozhodnúť členskej základni formou dotazníku, ktoré predtým členovia Rady 

odsúhlasia v zdieľanom priečinku, ktorý pripraví p. Šulek.   

 

 

 



 

 

 

 
Úloha č. 51/2021 

Rada SPF ukladá prezidentovi pripraviť alternatívy termínov a podmienok konania riadnej a 

volebnej Konferencie SPF formou zdieľaného dokumentu pre členov Rady SPF. 

Termín: Bez zbytočného odkladu 

Z:    p. Šulek 

 

 
Bod č. 6: Informácia o priebehu Vládneho auditu 
 
V tomto bode programu p. Šulek informoval členov Rady o priebehu Vládneho auditu, všetky 

odpovede zo strany kontrolovaného subjektu – SPF  na základe vyžiadania kontroly Vládneho 

auditu boli zasielané kontrolórovi SPF a členom Rady SPF. Ukončenie a záver Vládneho 

auditu je predpokladaný na koniec júna 2021, po predložení správy z výsledku kontroly bude 

táto predložená členom Rady SPF a kontrolórovi SPF na ďalší postup.  

 

 
Bod č. 7: Predĺženie nájmu bytu prezident SPF 
 
V rámci tohto bodu programu p. Šulek uviedol návrh p. Labudovej, ktorá upozornila členov 

Rady SPF o vypršaní Zmluvy o prenájme bytu pre prezidenta SPF k 30.6.2021, a potrebe 

návrhu ďalšieho riešenia. Následne p. Šulek opustil miestnosť, v ktorej sa dovtedy nachádzal 

pri online rokovaní Rady SPF a vedením rokovania poveril p. Bielika. Členovia Rady SPF 

diskutovali rôzne návrhy, či už predĺženia nájmu bytu do určitého ďalšieho termínu, tak ako 

to bolo doteraz, kedy sa vlastne kvôli pandémii riešilo iba predlžovanie alebo aj možnosti 

prekvalifikácie nájmu na príspevok na bývanie ako “benefitu pre zamestnanca k mzde” a  

zároveň ako možnosti zabezpečiť si aj iné bývanie a manažovať si toto po vlastnej línii, nakoľko 

zatiaľ ide o prenájom bytu, ktorý hradí SPF a doteraz nedošlo k formálnemu odovzdaniu a 

vyriešeniu zodpovednosti za daný byt. Išlo by o inštitút upravený do budúcna, ktorý by nebol 

viazaný na konkrétnu osobu, ale funkciu prezidenta SPF spojenú s potrebou ubytovania v 

nadväznosti na vzdialenosť trvalého bydliska prezidenta SPF od sídla SPF. V závere sa členovia 

Rady SPF zhodli na riešení formou príspevku na ubytovanie a ponechaní výšky príspevku vo 

výške doterajšieho prenájmu bytu.  

 

SPF/2021/R/Z10/U10 

Rada SPF schvaľuje prezidentovi SPF, ktorého vzdialenosť trvalého bydliska  od 
sídla SPF vyžaduje pre výkon funkcie prezidenta SPF zabezpečenie ubytovania  v 
Bratislave,  príspevok na bývanie vo výške 400,- Eur mesačne od 01.07.2021.  

Rada SPF posudzuje nárok na poskytnutie príspevku na bývanie na základe 
trvalého bydliska prezidenta SPF. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 1 (p. Šulek) - mimo miestnosti 

 



 

 

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
Úloha č. 52/2021 

Rada SPF ukladá p. Adamcovej vyriešiť a zrealizovať účtovno - daňové záležitosti ohľadom 

príspevku na bývanie a p. Blažovej vyriešiť a zrealizovať pracovnoprávne záležitosti ohľadom 

príspevku na bývanie prezidenta SPF. 

 

Termín: Bez zbytočného odkladu 

Z: p. Adamcová, p. Blažová 

 

Bod č. 8: Rôzne 
 
V rámci tohto bodu programu p. Šulek, ktorý sa po ukončení rokovania v bode 7 vrátil do 
miestnosti na online rokovanie, informoval členov Rady SPF o probléme so zamestnávaním 
zahraničných športových odborníkov, konkrétne masérov, hlavne v súvislosti s vybavovaním 
a nahlasovaním do príslušných poisťovní, v ďalšom apeloval na prípravu riadnych podkladov 
k faktúram, ktoré často nie sú úplné, a taktiež na riadne dokladovanie výkazov práce k 
dochádzke. V závere p. Šulek poukázal na potrebu zamestnať aspoň  ekonóma pre plávanie, 
nakoľko nie je obsadená pozícia manažéra pre plávanie.  
 
 

Ďalšie rokovanie Rady SPF bolo navrhnuté na mesiac júl 2021. 

 

Rokovanie ukončené o 16.20 hod. 

 

Prílohy:  

1. list p. Šuleka organizátorovi Austrian Open 2021 

 

 

 

V Bratislave, dňa 07.06.2021 

 

Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF  

 

Zuzana Blažová v.r. – zapisovateľ 

 

Marcel Blažo v.r. - overovateľ 

Rastislav Bielik v.r. - overovateľ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


